

# Saksliste for Geovekst-forum mars 2023

## Onsdag 8.mars:

**09:00 – 12:00 Møte** (inkl. pauser etter behov)

12:00 – 13:00 Lunsj

**13:00 – 17:30 Møte** (utvide ved behov)

## Torsdag 9.mars:

**09:00 – 11:45 Møte**

11:45 – 12:30 Lunsj

**12:45 Hjemreise**

**Møteleder:** Siri Oesterich Waage

**Referent:** Marit Bunæs

Tidsplan ca. tider	Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
09:00 – 09:10	09/23	<b>Godkjenning av referat fra 2.februar</b>	Godkjenne	Siri/Alle
09:10 – 09:20	49/22	<b>Organisering og tilgjengeliggjøring av saker gjennom Geovekst-forum</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Gjennomgang av notat</li></ul>	Godkjenne	KS/Alle
09:20 – 09:50	52/22	<b>Grunndata</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Oppfølging fra februar møtet</li></ul>	Informasjon/ Vedtak?	Knut
09:50 – 10:20	10/23	<b>Løypemelding</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Samordningsgruppa</li><li>Geodatarådet</li></ul>	Informasjon	Hildegunn? Knut?
10:20 – 10:30		<b>Pause</b>		
10:30 – 11:00	07/23	<b>Avklaring av rettigheter ved bruk av Geovekst-data i FOU-prosjekter</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Hvilke regler gjelder for denne bruk av data?</li></ul>	Diskusjon/ Informasjon	Eva/ Einar/ Alle
11:00 – 11:30	56/22	<b>Prosjekt Laserdata kvalitetskontroll</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Informasjon om funn og sluttrapport</li></ul>	Informasjon/ Diskusjon	Ivar
11:30 – 12.00	11/23	<b>Sluttrapport for Bærumsprosjektet</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Gjennomgang av resultat</li></ul>	Informasjon	Ivar

12:00 – 13:00		<b>Lunsj</b>		
13:00 – 13:15	55/22	<b>Grønnstrukturkart</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Informasjon fra arbeidsgruppa</li> </ul>	Informasjon	NIBIO
13:15 - 13:30	12/23	<b>Dyrkbar jord</b>	Informasjon	NIBIO
13:30 – 15:00 (inkl. en kaffe)	13/23	<b>Informasjon fra arbeidsgruppene</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vann (vedtak testprosjekt)</li> <li>• Høyde</li> <li>• Ledning og NRL</li> <li>• Forvaltning (status SFKB)</li> <li>• Kommunikasjonsgruppa</li> <li>• Arbeidsgruppe 3D</li> </ul>	Informasjon/ Vedtak	Håkon Lars Nils Ivar Marit
15:00 – 15:30		<b>Pause med litt å bite i</b>		
15:30 – 15:45	9/22	<b>Produksjon av basis geodata</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Prinsippavklaringer om vegen videre i revisjonsarbeidet (midler brukt til)</li> </ul>	Diskusjon	Ivar/ (Jon Otter)
15:45 – 16:15	06/23	<b>Informasjon fra Kartverket</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Geovekst økonomi og aktivitet</li> <li>• Webinarer</li> <li>• Nye Geovekst-parter?</li> <li>• Arbeidet med finansering av fellesløsninger</li> <li>• Sikkerhet og varsling</li> </ul>	Informasjon	Einar
16:15 – 16:45	14/23	<b>Gjennomgang av Årsrapporten 2023</b>	Informasjon	Siri/ Marit
16:45 – 17:00	15/23	<b>Fellesdokumenter – oppdatering for 2024</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Eget møte for revisjonsarbeid?</li> </ul>	Diskusjon	Alle
17:00 – 17:30		<b>Eventuelt og oppsummering av dagen</b>		
		<b>Dag 2 – torsdag 9.mars</b>		
09:00 – 11:45	16/23	<b>Møte med Fylkesgeodatautvalget for Møre og Romsdal</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Agenda kommer fra FGU</li> </ul>		

		<b>Oppsummering og avklaringer</b>		
11:45 – 12:30		<b>Lunsj og hjemreise</b>		
		<b>Møtedatoer i 2023:</b> 8.-9.mars i Møre og Romsdal 11.mai på Teams 6.-7.juni i Oslo-området 6.-7.september i Trøndelag 15.-16.november i Oslo-området		